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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Dr. Polt Péter

Legfőbb Ügyésznek,

,,Milyen szakaszban van a büntetőeljárás az állampolgársági visszaélések ügyében?"

címmel, amelyre a választ írásban kérem!

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Köztudomású, hogy az életvitelszerűen Magyarország határain kívül élő, kedvezményes honosítási
eljárás alapján magyar állampolgárságot szerzők rendszerint valamelyik kelet-magyarországi
településen teszik le az állampolgársági esküt. Így egészen 2014 decemberéig Dombrádon is
minden hónapban többen tettek állampolgársági esküt. Ennek tényéről, az esküt tevők számáról a
helyi sajtó rendszeresen beszámolt, és a polgármester is rendszeresen tájékoztatta a képviselő
testületet. Mindezek ismeretében meglepő volt, hogy 2014. december közepe óta nem lehetett új
állampolgári eskütételekről hallani.

Utóbb beigazolódtak azok a hírek, miszerint a polgármesteri hivatal néhány munkatársával szemben
büntetőeljárást indítottak, mert a gyanú szerint visszaéléseket követtek el a kedvezményes
honosításokkal összefüggésben.
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Legfőbb Ügyész Úr dr. Legény Zsolt országgyűlési képviselő K/5369. számú kérdésére adott
válaszában arról nyújtott tájékoztatást, hogy a Dombrádon történt honosítási eljárásokkal
kapcsolatban a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Rendőr-főkapitányság által folytatott nyomozás
befejeződött. A Kisvárdai Járási Ügyészség az ügyben gyanúsítottként kihallgatott kilenc terhelttel
szemben 2015. június 23. napján közokirat-hamisítás bűntette és más bűncselekmények miatt vádat
emelt a Kisvárdai Járásbíróságon.

Kérdezem Legfőbb Ügyész Urat, jelenleg milyen szakaszban van a büntetőeljárás? Születetett-e
már ítélet az ügyben? Ha igen, kérem, tájékoztasson annak tartalmáról!

Várom mihamarabbi válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 30.

Dr. Harang zó Tamás
országgyűlési képviselő (MSZP)
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